110 年暑期住宿公告

登記期間:110年6月10日(週四)上午09:00起至7月10日(週六)下午16:

00 止辦理登記並通知入住。

住宿資格:限在學之臺大學生或已錄取之研究所新生。(在職專班學生不得申請)。

登記方式:

步驟一:以瀏覽器進入臺大太子學舍網站。(http://ntudorm.prince.com.tw)

步驟二:在首頁右上方點選[會員登入]。

步驟三:登入後請於首頁點選[會員服務],並於畫面左方點選[住宿登記]→[暑期住宿]。

步驟四:請選擇所屬舍區,進入畫面後請點選(需要房型)跟(預計入住、退宿日期)。

步驟五:以上網站填選完成後,請將姓名、學號、學生證或正取生錄取報到通知書電子

檔以 Email 寄到欲入住的學舍信箱。(寄出前請確認上述資料完整性)。

水源舍區: ntusyservice@prince.com.tw; 02-23631066 轉 20199。

長興舍區: ntuchservice@prince.com.tw; 02-23770199 轉 10129。

登記後依上網登錄時間順序進行排房,非規定時間內上網登記或未將學生證或正取生錄 取報到通知書電子檔寄到所屬舍區信箱則屬資格不符,舍區將不予排房。

訂房繳款:

各舍區依照登記次序及空房情況排定床位,並寄發繳訂通知信,請依繳訂通知信規定時間內完成訂金及押金繳款,否則將無法保留您的登記資格。

入住時間:

各舍區會視空房狀況,於訂房時個別通知可入住日期,並自可入住日期當日起,一星期 內至櫃檯辦理入住手續。

住宿約期:

水源、長興舍區以入住日起至 110 年 8 月 20 日為止,不得續約,若 110 學年度有住宿需求,請參加 7 月中旬住宿抽籤登記。

注意事項:

- 一、本次暑期住宿各房型價格為溫馨套房: 9600 元/人、單人房: 7800 元/人、雙人房: 5100 元/人、三人房: 4600 元/人。
- 二、<mark>暑期住宿係以目前空房狀況辦理入住,不得選房,繳訂後即已完成訂房程序,若繳</mark> **訂後7月10日前未辦理入住,則訂金將予以沒收**。登記繳訂時請詳實評估住宿需求, 避免損及個人權益,另暑期住宿期間若未滿一個月以月租金計算,超過一個月則多 出之日期按日計費。
- 三、因研究所新生尚未辦理註冊,宿網需至住宿組辦理臨時宿網登記,並至各舍區櫃台 房務人員更改會員帳號後方能開通使用(辦理宿網開通,需繳交給台大住宿組新台幣 600 元手續費)。
- 四、太子學舍房間為輕質隔間牆,請同學保持舍區安寧。

Summer Accommodation 2021

Registration Time: Registration will be open and move-in notice sent out from 9:00 a.m. June 10 to 4:00 p.m. July 10, 2021.

Tenant qualification: currently enrolled, or has been admitted into graduate programs at NTU. (In-service program students are not included.)

Procedure:

- Step 1: Log on Prince House website. (http://ntudorm.prince.com.tw)
- Step 2: Click on "Sign in" in the top right corner of the home page.
- Step 3: After signing in, click on "Member Service" on the top, "Register for Accommodation" and then "Summer Accommodation" on the left column.
- Step 4: Select the campus, and then select items on "Room type" and "Estimated move-in and check-out dates".
- Step 5: After finishing the steps above, please email your name, student ID number, and the digital file of the student ID or admission letter to the selected campus. (Please make sure to double check for missing materials before sending out.)

Shui Yuan: ntusyservice@prince.com.tw; 02-23631066 ext. 20199 Chang Hsing: ntuchservice@prince.com.tw; 02-23770199 ext. 10129 Rooms will be assigned according to the order of the time when the registration is made. Registrations made outside the time period above designated or without sending along the digital file of student ID or admission letter via email will be deemed as invalid registrations and will not be processed.

Move-time time:

After the booking is confirmed, please submit the booking fee and security deposit by the designated time, and the office will arrange a bed according to the actual vacancy. After submitting the fees, the move-in procedure has to be completed at the front desk within one week starting from the earliest move-in date specified by the office, (after the rooms are released in June when the current students graduate and exchange students return to home country.)

Lease period:

The contract starts from the day the tenant moves in until August 20, 2021 for both Shui Yuan and Chang Hsing campuses. The lease is not renewable. To stay at Prince House during the Academic Year 2021-2022, please register for the accommodation lottery mid-July.

Note:

 Prices for all room types: \$9,600NTD/person for suite room, \$7,800NTD/person for single room, \$5,100NTD/person for twin room, and \$4,600NTD/person for triple room.

- 2. The rooms will be assigned based on the actual vacancies, and therefore tenants choosing the location of the room will not be possible. The booking procedure is completed once the payment is made. The booking fee will be forfeited if the tenant does not proceed with the move-in procedure by July 10; please assess and evaluate your accommodation plan before making the registration and the payment. Also, staying less than one month will be charged with a full one-month rent, while staying over a month, the rent will be calculated to the day.
- 3. Newly admitted graduate students will not have been enrolled, so for the internet services, tenants will have to apply for a temporary account in person at NTU Student Housing Service Division before coming back to Prince House Room Arrangement agents on their own dormitory campus to activate the account. (Please prepare to submit a processing fee of \$600NTD to the NTU Student Housing Service Division for the account.)
- 4. Please note that the compartment in the building is lightweight construction, and please help maintain a quiet environment.

Prince House Service Center